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Svaz závodů automobilů do vrchu 

Zápis z jednání VV svazu ZAV dne 1. 11. 2016 

Místo a čas konání:  Autoklub ČR, Opletalova 29, Praha, od 14:50 
Přítomní členové VV:  Jiří Koubek, Ivan Rybníček, Jaromír Malý, Miroslav Nezval 
Omluvení členové:  Jiří Venuš 
Přítomní hosté:  Stanislav Kafka, Adam Eliáš 

Program jednání: 

1) Shrnutí výsledků volební konference, volba předsedy a místopředsedy VV Svazu ZAV 
 

Jiří Koubek přivítal přítomné a vyjádřil přesvědčení, že v nově zvoleném složení by mohl VV Svazu ZAV 

dobře fungovat. Informoval o nutnosti zvolení předsedy a místopředsedy Svazu.  Ivan Rybníček navrhl 

na pozici předsedy  Jiřího Koubka, s čímž všichni přítomní vyjádřili souhlas. Na pozici místopředsedy 

navrhl Jiří Koubek Ivana Rybníčka, s čímž také všichni přítomní vyjádřili souhlas. 

2) Informace o aktuálním stavu v disciplíně, rozjednaných podnicích a NSŘ 
 

Jiří Koubek předal přítomným informace o aktuálním stavu disciplíny: 

‐  návrh  NSŘ  pro  první  čtení  (10.  11.  na  VV  FAS)  byl  podán  bez  výraznějších  změn,  pouze  po 

konzultaci s techniky upraveno rozdělení do tříd s větším přizpůsobením FIA řádům a skupina GT 

byla  přesunuta  do  kategorie  I.  Jiří  Koubek  tento  návrh  přepošle  všem  členům  VV  Svazu 

k prostudování a na příští schůzce bude projednán. 

‐  jednání  se  Slovenskou  stranou  proběhlo  na  FIA  Masters  ve  Šternberku,  kde  byly  dohodnuty 

podmínky možného vypsání MSR v Ústí nad Orlicí. Předpokládá  se vypsání Zóny  střední Evropy 

v Ústí nad Orlicí  a  vypsání MČR na pezinské Babě. Podmínkou  z naší  strany  je  trať odpovídající 

parametrům ZAV (asfalt, svodidla) a termín nekolidující s Mistrovstvím Evropy. 

‐  jednání s novým pořadatelem závodu v Rechbergu vedl Vladimír Starý, který předal kontakt pro 

pokračování  v jednání  Jiřímu  Koubkovi. Aktuální  stav  je  takový,  že na Rechbergu  je MČR  velmi 

vítáno, bohužel zde nemůže s ohledem na národní předpis startovat Česká trofej. 

‐  diskutována spolupráce s MREC a Edda cup, Jiří Koubek konstatoval, že vždy je to o dohodě mezi 

pořadatelem a promotérem daného seriálu. 

‐  Jiří  Koubek  informoval,  že  v rozpočtu  Svazu  jsou  k dispozici  ještě  nějaké  finanční  prostředky 

z Programu V a požádal  členy VV,  aby  se do příští  schůzky  zamysleli o možnostech  efektivního 

využití těchto prostředků. 

3) Stanovení termínu dalšího jednání a úkolů pro nejbližší období 
 

Hledána shoda na termínu příští schůzky VV Svazu, dohodnuto úterý 29. 11., začátek v dopoledních 

hodinách, místo bude upřesněno, ale bude v lokalitě Náměšti nad Oslavou a okolí. Členům VV Svazu 

bude zaslána pozvánka s upřesněním. 
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Jiří Koubek požádal Ivana Rybníčka, aby se zamyslel o možnosti pořízení z financí Svazu podpůrného 

materiálu pro pořadatele, jednak na základě vlastních bohatých zkušeností s pořádáním závodům, tak 

také konzultací s dalšími pořadateli. 

Jiří Koubek dne 10. 11. bude na VV FAS obhajovat v prvním čtení návrh NSŘ 2017, v Praze se 16. 11. 

koná vyhlášení Mistrů, kde Jiří Koubek předá trofeje nejlepším vrchařům. 

Jiří  Koubek  vypracuje  přehled  kontaktů  na  členy  Svazu  a  rozešle  členům  Svazu  pro  snadnou 

komunikaci. 

Jiří Koubek zajistí pro příští schůzku VV informace o stavu trati a její rekonstrukci na Babě, informace 

o možných podmínkách MČR na Rechbergu a také prověří možnosti obnovení závodů v Lanškrouně. 

 

Zapsal: Jiří Koubek 


